
Skinnarvikens intresseförening 

Styrelsemöte 29 september 2021 

Protokoll 
 

 

Plats: Messenger, chattgrupp SIF 2020 - 2021 

Närvarande: Magnus Eriksson, Gunilla Edvinsson, Jens Lundsten – deltar t o m punkt 5, Jarl 

Risberg och Margareta Vogel 

Återbud: Åke Stridh, Reid Cederlund 

 

1 Mötets öppnande 

Ordf Magnus öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

 

2 Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare 

Till mötesordförande väljs Magnus, sekreterare Margareta och justerare 

Jens. 

 

3 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

 

4 Föregående styrelseprotokoll  

Föregående styrelseprotokoll för 210803 godkännes och läggs till 

handlingarna. 

 

5 Ekonomi – Jens 

Flintholmsvägen reparerad för ca 35 000 kr, bidrag inkommet på ca 14 000 

kr. Medlemsinbetalningar börja komma in. Saldo 147 000 kr. Verklig 

huvudman ska skriva under på blankett – intyg till banken. Styrelsen enas 

om att det mest praktiska är att Jens/kassören står som verklig huvudman. 

 

Bedrägeriförstk; ”fishing-mail” där man försöker få föreningen att betala in 

pengar till utlandet typ ”det brådskar” till kassören. Vi konstaterar att vi 

redan har rutiner för dubbel attest. Sedan tidigare gäller att beslut fattas i 

styrelsen eller av minst två styrelseledamöter. Och att t ex Reid 

attesterar/bekräftar det han beställt till Jens – är även det redan infört.  

 

6 Vägar – status och löpande underhåll – Reid 

Reid är inte närvarande – ingen notering under denna punkt. 

 

7 Vägarbeten – långsiktigt – Åke 

Åke låter meddela att han inte har hunnit ta itu med något ännu. 

 

8 Övrigt  

Vägar – om bidrag. Gunilla.  

- Avgift till Blekinge enskilda vägar betalas årligen, där försäkring ingår. 

Vi ska undersöka om det är rätt förening – eller om vi ska delta i 

Riksföreningen enskilda vägar…, Gunilla pratat med kanslichefen. 

- Gunilla har också pratat med Fredrik Nilsson på Ronneby kommun, rent 

konkret vilka vägar är det vi får statligt och kommunalt bidrag för. Han 



ska ta fram en karta där man kan se vilka vägar vi får bidrag för. Det 

kommer ta 2-3 v. Han återkommer till Gunilla. 

- Enskilda utfartsvägar. Reglerna från Trafikverket gäller – hur långa 

sträckor det ska vara. Gunilla går igenom vid nästa möte så alla kan 

deltaga.  

- Hur definieras våra vägar?  

- Underlaget först – det kan vara klart till nästa möte. 

- Vi behöver hitta en rutin för hur vintervägröjningen ska gå till för 

tillfartsvägar – men först ska vi sätta oss in i alla möjliga frågeställningar 

kring en väg som inte har samma underlag som de större vägarna. 

- Ansvarsfrågor, bidragsfrågor mm – skjuts till nästa möte. 

 

9 Tidpunkt för nästa möte 

17 november kl 19.00 

 

10 Mötet avslutas 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

Margareta Vogel, sekreterare  

 

 

 

Magnus Eriksson, ordförande  Jens Lundsten, justerare 


